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kasterlee@n-va.be www.n-va.be/kasterlee N-VA Kasterlee @nva_kasterlee

Het verhaal van de N-VA is er een van steden en  
gemeenten waar Vlamingen zich thuis voelen. 

Waarin u zich veilig voelt en waar onze manier van 
leven beschermd wordt.

Waar het gemeentebestuur uw belastinggeld beheert 
zoals een goede huisvader of -moeder dat zou doen.

En waar de N-VA welvaart creëert voor burgers, voor 
bedrijven, voor Vlaanderen.

Word nu lid 
van de N-VA!

www.n-va.be/word-lid

Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.
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6.878 keer bedankt!
Wauw! Ik ben sprakeloos.
Tijdens de campagne kreeg ik af en toe de vraag hoeveel stemmen ik dacht te 
halen. Dat is moeilijk in te schatten natuurlijk. Maar als ik dan toch een gokje 
mocht wagen, dacht ik aan 700 tot 900 stemmen. Het draaide een beetje anders 
uit: welgeteld 6.878 mensen zochten en kleurden mijn bolletje. Want zeg nu zelf: 
plaats 14 is niet de meest opvallende plaats op de lijst. 

Ook erg bedankt aan u in Tielen, Lichtaart of Kasterlee: niet minder dan 290 
keer werd hier mijn bolletje gekleurd! Bedankt voor het vertrouwen.

De cijfers geven mij nog meer motivatie om ervoor te gaan in oktober! Als 
‘gewoon’ een mama van twee schatjes van patatjes, als dochter van ooit twee 
zelfstandige ouders, als fulltime werkende met een hart voor de horeca en een 
hart voor zowel onze jeugd als onze meest ervaren bewoners … Ik wil er zijn 
voor u, en voor alle inwoners van onze mooie gemeente. Zes jaar geleden startte 
mijn hoofdstuk in Tielen. En ik wil mijn steentje bijdragen in zowel Tielen, 
Lichtaart als Kasterlee.

Zo fier als een gieter mag ik u meedelen dat u mij in oktober kan 
vinden op plaats 2. Dit keer ben ik dus iets gemakkelijker te vinden.

Tot in oktober!

Voor vernieuwing in Kasterlee
Steve Renders is 30 jaar en woont met zijn vriendin, zoontje en verschillende 
huisdieren in Tielen. Bij de verkiezingen in oktober vindt u hem op de derde 
plaats voor de gemeenteraad en de vierde plaats voor de provincieraad.

“Ik ben al enkele jaren voorzitter van N-VA Kasterlee en ik heb vanop de eerste 
rij kunnen zien dat er veranderingen nodig zijn in onze prachtige gemeente. De 
kloof tussen het gemeentebestuur en onze inwoners is de laatste jaren alleen maar 
groter geworden. Laat dat dan ook mijn voornaamste doelstelling worden: die kloof 
dichten door u meer inspraak te geven. Het zijn namelijk de inwoners die de kern en 
basis vormen voor een sterk gemeenschapsleven in Kasterlee, Lichtaart en Tielen.”

“Mijn campagneslogan is ‘Samen voor onze gemeente!’ en weerspiegelt waarin ik 
echt geloof, namelijk dat uw belangen altijd voorop moeten staan. Ik wil tonen dat 
politiek ook op een andere manier kan, een manier waarbij u als burger centraal 
staat en niet de politieker of het politieke apparaat zelf.”

“Het vertrouwen in politici nam de laatste jaren af tot een absoluut dieptepunt. Dat 
geeft mij alleen maar meer motivatie om dat te veranderen en om het tij te keren. 
Help mij om die vernieuwing te realiseren, stem op de juiste persoon en laat ons 
samen een nieuwe wind waaien doorheen het gemeente- en provinciebestuur.”

Nathalie Obbers

Steve Renders
Uw kandidaat voor de gemeente- en 
provincieraad

Samen voor onze gemeente!



kasterlee@n-va.be www.n-va.be/kasterlee

Binnenkort eindelijk opnieuw over brug Bobbejaanland 
naar Olen?
Al bijna een jaar is de brug over de Nete 
aan Bobbejaanland afgesloten wegens 
onstabiel. Tijdens een toevallige kano-
tocht werden er namelijk onregelmatig-
heden vastgesteld aan de constructie 
van de brug. Na nader onderzoek bleken 
die zo ernstig dat er geen enkel verkeer 
meer mogelijk was. Komt daar binnen-
kort verandering in?

Nieuwe brug? Tijdrovend!
Tijdens de commissie Mobiliteit van 
januari 2024 gaf een studiebureau 
toelichting over de staat van de brug en 
wat ermee dient te gebeuren. Het bureau 
stelde een volledig nieuwe brug voor, wat 
omwille van de bureaucratische malle-
molen al snel twee tot drie jaar in beslag 
zou nemen.

N-VA-voorstel brengt soelaas
De N-VA stelde voor om de fundamenten 
van de brug te herstellen door middel van 
een betoninjectie, zodat de brug sneller 
weer open kan voor verkeer. Volgens het 
studiebureau was dat onmogelijk omdat 
het geïnjecteerde beton in de Nete terecht 
zou komen. Nu, een half jaar later, blijkt 
dat plots wél mogelijk. Ons voorstel is 
opeens wél realistisch en realiseerbaar. 
Spijtig genoeg ging er bijna een jaar 
verloren. Niettemin zijn wij tevreden dat 

de aanhouder uiteindelijk wint en men 
ons voorstel nu toch zal uitvoeren. Ook al 
zijn we een jaar verloren, door te herstel-
len met betoninjectie gaan we nog steeds 
twee jaar winnen in vergelijking met het 
bouwen en plaatsen van een nieuwe brug.

Einde in zicht
De omgevingsvergunningen werden 
ondertussen aangevraagd, en volgens de 
laatste berichten zullen de werken voor 
het einde van dit jaar voltooid zijn. Op 

die manier zou 
er na meer dan 
een jaar einde-
lijk een einde 
komen aan 
de gevaarlijke 
omleiding voor 
het autoverkeer 
tussen Lichtaart 
en Olen.

N-VA Kasterlee zegt neen aan fusie met Turnhout
Las u het artikel van Actief2460 in de pers? In dat artikel gaven ze een inkijk in hun programmapunten. Het opmerkelijkste 
punt is dat Actief2460 gekant is tegen verdere samenwerkingen met de gemeente Lille, bijvoorbeeld met het Lilse zwembad. Er 
werd zelfs aangegeven dat ze ronduit tegen een fusie met Lille zijn. De samenwerkingsverbanden met Turnhout draagt de partij 
wel een warm hart toe. Pleit Actief2460 voor een fusie met Turnhout? Staat er in de toekomst ‘2300 Kasterlee’ op onze identi-
teitskaart als het van Actief2460 afhangt? N-VA Kasterlee zegt uitgesproken neen aan een fusie met Turnhout. 

Het onderwerp van gemeentelijke fusies 
gaat al een paar legislaturen mee. Voor-
malig Open Vld-minister Somers was er 
voorstander van. Verschillende Vlaamse 
gemeenten kozen tijdens deze legislatuur 
voor een fusie. Ook tussen Kasterlee en 
Lille waren er verkennende gesprekken. 
Daaruit kwam de samenwerking rond de 
bibliotheken en het zwembad tot stand. 

Elke gemeente is zich ervan bewust dat 
Vlaanderen wil snoeien in het aantal 
gemeenten. En dan kan je maar beter zelf 
je partner kiezen, voordat je een partner 

wordt toegewezen. We moeten een part-
ner zoeken die evenwaardig is, en niet 
waarbij je een aanhangsel wordt van een 
provinciestad die haar schulden wil ver-
delen over de gemeenten in de periferie.

We kunnen nu nog niet zeggen wat 
het Vlaamse beleid inzake gemeen-
telijke fusies wordt, maar het rapport 
dat Somers opvroeg, was duidelijk 
vóór gemeentelijke fusies, vrijwillig 
of verplicht.

Jo Van de Water
Gemeenteraadslid 
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Herziening en realisatie fietsostrade Herentals-Turnhout?
Wat mij betreft wel! De fietsroute van Herentals door Kasterlee (Tielen) naar Turnhout is 
cruciaal voor de mobiliteit en veiligheid van de fietsers in onze regio. Al jarenlang wordt 
er gewerkt aan een autoluwe fietsroute van Herentals naar Turnhout, die door Kasterlee 
(Tielen) loopt. Hoewel de oorspronkelijke plannen voor een fietsostrade niet gerealiseerd 
werden, blijft de noodzaak onverminderd groot. Een veilige en efficiënte fietsverbinding 
bevordert niet alleen het fietsverkeer, maar draagt ook bij aan een duurzame en gezonde 
leefomgeving. 

Daarom moeten we het project van de fietsostrade herzien en alsnog realiseren, zodat 
fietsers eindelijk kunnen genieten van een veilige en comfortabele route richting Turnhout 
of Herentals. Als kandidaat op plaats 4 van de provincielijst kan ik, indien verkozen, mij 
nog meer en beter op dit project focussen en zorgen voor de uitvoering ervan.

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met tienduizenden N-VA-leden gaan we voor een vrij Vlaanderen.  
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare  
minderheid terzijde kan schuiven.

Studio Vlaanderen
Wekelijkse podcast zet de 
politieke puntjes op de i
De N-VA lanceert met Studio Vlaanderen 
een wekelijkse podcast waarin gastheer Joost 
Houtman de politieke puntjes op de i zet.

In de N-VA-podcast Studio Vlaanderen ontvangt 
gastheer Joost Houtman telkens een boeiende 
politieke gast. Samen diepen ze voor u een 
actueel thema uit. Verrassende inzichten en 
wonderlijke weetjes passeren de revue terwijl u 
op de hoogte blijft van wat er op politiek vlak 
gebeurt.

Ontdek het 
N-VA-verhaal in 

podcastvorm

Scan hier

Steve Renders
4de plaats provincieraad
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